
Motion Mats Frykhammar. 

Motion 

Jag tycker att man skall göra om poängberäkning så att det går ut på att samla så många 

poäng under året istället. 

Det skulle enklare och roligare resultatuppföljning, lättare att förstå, man kan vara med 

när det passar och ändå få en placering efter årets slut 

• Segraren får 100 poäng, enligt följande:  

•  

poäng 

1 100 

2 70 

3 50 

4 35 

5 25 

6.a och sämre 20 

• Plac 6 eller sämre ger alltid deltagarpoäng 20 p 

• Om grenen samlar färre sex deltagare. så får man poäng enligt ovan. Ex: tre 

deltagare; 1 = 100 p. 2 = 70 p och 3 = 50 p 

• Flest poäng efter 11 ( 10 för vissa ålderskategorier) grenar vinner Motionspokalen 

• Man kan inte räkna bort tävlingar. Ju fler tävlingar man är med ju större chans att 

vinna. 

• Alla är med ända in i mål. Ingen får etiketten "fullföljer ej. 

Kommentarer. 

Martin Engelbrecht: Ser klart vettigt o intressant ut! 

 

Ett minus är kanske att det finns ingen poängmässig morot att jaga placeringar om man i 

tex skidor ligger typ 11 efter varv 1 av 2. 

 

Poängskalan kan vi vrida o vända på (men gillar bla principen att 1a och 3a ger mer än 2a 

och 2a). Här är ett alternativ: 

 

 

1. 100 

2. 80 

3. 65 

4. 55 

5. 45 

6. 35 

7. 25 

8-. 20 



Daniel Hanngren: Jag försökte få igenom liknande tidigare, ie tror det är helt rätt på 

många sätt. 

 
Jag är nog också inne på att man har en 'fallande skala' för fler(inte som gamla F1 
upplägget med bara 8 poängplatser) 
Kanske 25,20,17,15,13,12,11,10,9,...1 
Signalen bör vara, 'kämpa i alla grenar', istället för att tänka 'jag kan ju alltid stryka 
grenen'. 
 
Jag föreslår att vi tar fram 'en ny väg' inför 2025 - ny ambition, nya grenar (?), nytt 
poängsystem, nytt 'varumärke'. 
Tror dock att man skall ta det i steg och inte allt på en gång, men starta förändringen 
mot ytterligare 50 år ! 
 

Björn Pellbäck: Enig. Tycker det är bra med ny poängberäkning, håller med Daniel att 

det ska vara skillnad även "längre bak" i fältet. Att alla får minst en poäng som ställer upp 

är också bra. Nytt namn och ny poängberäkning skulle man väl kunna göra redan till 

nästa år? Tycker däremot grenarna i sig är rätt bra, vintergrenar, sommargrenar, inomhus, 

kondition, precision, racketgrenar... Kanske kan göra några smärre justeringar på sikt. 

Ökad synlighet och nyrekrytering borde dock vara prio 1. 

 


